
PROTOKÓŁ  NR 19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 20 września 2022 r. 

Porządek posiedzenia: 

1 .Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Komisji B. Bujak o godz. 12:21 otworzyła posiedzenie komisji. 

Obecnych na posiedzeniu było 6 radnych, nieobecny radny Ł. Paśk. 

Posiedzenie Komisji odbyło się  w biurze Rady w pokoju nr 9. 

2-Analiza Protokołu z kontroli działu Administracja publiczna dział  750 rozdział  

75075 wydatkowanie środków finansowych na zakup materiałów promocyjnych, 

gadżetów i upominków dla gości odwiedzających miasto oraz dla gospodarzy spotkań  

i imprez odbywających się  w mieście jak i poza miastem w roku 2022. 

Przewodnicząca Komisji B. Bujak poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

stanowisk w kwestii protokołu z dnia 5 września. 

Radna J. Kondracka odczytała pismo z dnia 20 września br. skierowane do 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej— załącznik do protokołu nr 1. 

Radny M. Dereń  przedstawił  wniosek o powrót do poprzedniego protokołu z 

posiedzenia z dnia 5 września. Radny powiedział, że chodzi o zasady proceduralne. 

Jeżeli są  wprowadzane jakieś  zmiany w protokole, to powinni o tym wiedzieć  wszyscy 

członkowie komisji. Radny stwierdził, że nie rozumie też  dlaczego protokoł  po 

zmianach przesłał  informatyk. 

Radna J. Kondracka powiedziała, że chce pierwotny protokół  na stole. Radna 

zapytała dlaczego protokół  przed podpisaniem znalazł  się  najpierw u pani 

A. Terleckiej? Kto wprowadził  zmiany i dlaczego? Gdzie jest oryginalny protokół? 

O godz. 12:45 wyszedł  z obrad radny J. Siwek. 
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Przewodnicząca Komisji udzieliła wyjaśnień  dotyczących kwestii zapoznania się  z 

protokołem przez panią  Inspektor A. Terlecką. Nazwy rodzajów gadżetów 

promujących miasto zostały wprowadzone do protokołu na prośbę  pani Inspektor. 

Przewodnicząca Komisji wyjaśniła przyczynę  braku możliwości wydrukowania 

i przesłania protokołu z swojego laptopa na adres email rady miasta. W związku 

z czym skorzystała z pomocy informatyka UM. 

O godz. 12:50 radny J. Siwek wrócił  na obrady. 

Radny J. Konat zwrócił  uwagę  na błędy proceduralne przy sporządzaniu protokołu z 

dnia 5 września. 

Radny E. Fryszkowski powiedział, że ufa członkom komisji i podpisze protokół. 

Radny M. Dereń  przedstawił  wniosek formalny o procedowanie nad projektem 

protokołu, który został  sporządzony na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 

5 września 2022 r.  

Wynik głosowania: za —6 członków komisji. 

Przewodnicząca Komisji odczytała w obecności członków Komisji treść  protokołu. 

o godz. 13:30 obrady opuścił  radny J. Konat. 

o godz. 13:41 wyszedł  radny J. Siwek. O godz. 13:42 wrócił  na posiedzenie. 

O godz. 13:47 wrócił  na posiedzenie radny J. Konat 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę  techniczną  o godz. 14:00, ze względu na 

brak możliwości wydrukowania protokołu. O pomoc poproszono informatyka UM. 

O godz. 14:05 obrady opuścił  radny J. Konat. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 14:20 ponownie rozpoczęła posiedzenie komisji. 



3. Przyjęcie Protokołu z kontroli. 

Członkowie Komisji obecni w biurze Rady wspólnie podpisali Protokół  Nr 18 z dnia 

20 września 2022 r. 

o godz. 14:31 wrócił  na posiedzenie Komisji radny J. Konat i dopiero wtedy podpisał  

protokół. 

4.Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 14:35 zamknęła posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: 	 Przewodnicz; 	omisji: 

M. 	 Barb.. Bujak 
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